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Sent: Wed 4/26/2017 12:38:04 PM

Subject: Terugkoppeling gesprek maatschappelijke organisaties vrijdag 21/4 jl.

Geachte bestuurders van AB-Regio,

Vrijdagochtend 21 april jl. heeft er een AB-vergadering plaatsgevonden. Een van de besproken onderwerpen is de ontstane situatie

over het proces om te komen tot een nieuw schadeprotocol. Ik heb u daarbij gemeld dat er nog een gesprek zou plaatsvinden van

mij als voorzitter van het AB en vertegenwoordigers van de GBB en het Gasberaad. Dat gesprek heeft op 21 april plaatsgevonden

en ik wil u bij deze een korte terugkoppeling geven.

Beknopt gespreksverslag

Gesproken is over de ontstane situatie naar aanleiding van de brieven van minister Kamp en het Tweede Kamer debat van 20

april en de vraag of GBB en Gasberaad weer aan tafel willen komen om mee te praten over een nieuw schadeprotocol. Ik heb een

pleidooi gehouden om toch zeker aan tafel te komen. Zeker omdat ze daaraan ook condities kunnen verbinden. Het GBB gaf aan

dat het bestuur erg op een balanceerkoord staat ten opzichte van haar eigen achterban. Het Gasberaad opperde de vraag of het

wel echt een open proces is en vanuit welke uitgangspunten zo’n gesprek dan plaatsvindt. Daarbij vinden de beide partijen dat de

Witteveen&Bos methodiek als een zwarte schaduw over het hele proces hangt.

Verder is het standpunt van de bestuurlijke stuurgroep toegelicht (dat de bestuurlijke stuurgroep zich alleen verplicht heeft tot

open proces en 1 juli en dat het een maatschappelijk gedragen protocol moet worden). Dat was verhelderend voor de

vertegenwoordigers Top en Van der Knoop, maar er blijft bij hen toch wel ruis op de lijn zitten door o.a. de brief van 13 april jl. en

uitlatingen van Kamp en Alders.

Gesprek is afgesloten met mijn oproep om in ieder geval het gesprek met NCG aan te gaan. Uit de reactie heb ik begrepen dat ze

daartoe bereid zijn.

Er zijn mij op dit moment nog geen resultaten van die gesprekken bekend.

lk hoop jullie op deze manier voldoende op de hoogte te hebben gebracht van mijn gesprek met de vertegenwoordigers van GBB

en Gasberaad.

Met vriendelijke groet,

René Paas

Voorzitter AB-Regio
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